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Številka: 060-22/2008 
Datum: 20. 11. 2008 
 

SKRAJŠAN ZAPIS 
18. SEJE NADZORNEGA ODBORA OB ČINE JESENICE, KI JE BILA  

V SREDO, 19. 11. 2008 OB 18.30. URI V KONFERENČNI SOBI OBČINE JESENICE,  
NA JESENICAH, CESTA ŽELEZARJEV 6 

 
PRISOTNI ČLANI ODBORA: 
mag. Darja Radić - predsednica, Simona Štravs, Rajko Skubic, Milan Baloh, Ernest 
Pušnik in Janez Poljšak 
 
OPRAVIČENI: Vojko Otovič - član Nadzornega odbora, župan Tomaž Tom Mencinger  
 
OSTALI PRISOTNI: 
Slavka Brelih - direktorica občinske uprave in Simona Krese – tajnik Nadzornega 
odbora 
 
Seja se je pričela ob 18.30 uri.  
 
Seja je potekala po naslednjem potrjenem  
 
DNEVNEM REDU 
1. Pregled sklepov in potrditev skrajšanega zapisa 17. seje Nadzornega odbora z 

dne 21. 10. 2008  
2. Pregled izvajanja za četih rednih nadzorov 
3. Program dela Nadzornega odbora za leto 2009  
4. Obravnava gradiv posredovanih v sprejem Ob činskemu svetu  
5. Vprašanja in pobude  
 
K točki 1: 
Pregled sklepov in potrditev skrajšanega zapisa 17.  seje Nadzornega odbora z 
dne 21. 10. 2008  
 
Predsednica je poročala o realizaciji sklepov, sprejetih na prejšnji seji.  
 
V okviru realizacije sklepov je bilo obravnavano tudi dodatno pojasnilo župana v zvezi z 
letnim poročilom Jeko-in, d.o.o. in mnenjem revizorja ter direktorja javnega podjetja 
glede plačil za odlaganje odpadkov iz drugih občin. Dodatno je stanje glede 
zakonodaje in poslovanja pojasnila članica Nadzornega odbora, Simona Štravs. Člani 
Nadzornega odbora so bili mnenja, da je občina vsebinsko pojasnila razliko med 
obema mnenjema, vendar pa s tem ni zagotovljeno, da je bilo poročilo javnega podjetja 
za leto 2007 pravilno. Ker je odgovorna oseba za poslovanje javnega podjetja direktor, 
Nadzorni odbor pričakuje pojasnilo tudi z njegove strani.  
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V zvezi z realizacijo ostalih sklepov in zapisom prejšnje seje ni bilo pripomb. Zato je 
predsednica predlagala naslednja 
 
SKLEPA: 
1. Nadzorni odbor v zvezi z letnim poro čilom Jeko-in, d.o.o. za leto 2007 

sprejema dopolnitev odgovora župana, vendar pa želi  pojasnilo direktorja 
javnega podjetja kako bi ravnal ob eventuelni dav čni obremenitvi za leto 2007. 

2. Potrdi se pregled sklepov in skrajšan zapis 17. seje Nadzornega odbora, z dne 
21. 10. 2008. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
   ZA - 6 
 
Sklepa sta bila sprejeta. 
 
K točki 2: 
Pregled izvajanja za četih rednih nadzorov 
 
Darja Radić je poročala o izvajanju nadzora poslovanja Glasbene šole Jesenice. 
Zahtevano dokumentacijo so prejeli, del ugotovitev je pripravljenih, določene zadeve pa 
bodo morali pogledati še podrobneje.  
 
Janez Poljšak je poročal o izvajanju nadzora zbiranja in porabe pridobljenih prihodkov 
od odlaganja odpadkov na deponiji Mala Mežakla. Nadzor je po vsebini zelo zahteven. 
Večino dokumentacije so prejeli, posreduje pa naj se jim še:  
- pravni del investicijskega programa odlagališča Mala Mežaklja 
- sklep o izgradnji  odlagališča 
- poslovnik v zvezi z odlaganjem odpadkov na odlagališču 
- letne programe odlaganja odpadkov za leto 2006, 2007 in 2008  
- stroškovne kalkulacije izvajalca  
 
K točki 3: 
Program dela Nadzornega odbora za leto 2009 
 
Pripravljen osnutek programa dela Nadzornega odbora je obrazložila predsednica. Ker 
na gradivo ni bilo pripomb, je predlagala naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se predlagani program dela Nadzornega odbor a za leto 2009. S 
sprejetim programom se seznani Ob činski svet in župana.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
   ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
K točki 4: 
Obravnava gradiv posredovanih v sprejem Ob činskemu svetu 
 
Posebne razprave k tej točki ni bilo. 
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K točki 5: 
Vprašanja in pobude  
 
Vprašanj in pobud ni bilo 
 
Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 
 
 
 
Tajnik odbora:  
Simona Krese 

Predsednica Nadzornega odbora 
mag. Darja Radi ć 

 


